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 תשלומי פנסיה בעקבות הסכם השכר

 
From: Thu, May 4, 2017 at 9:43 AM 
To: "yair@math.haifa.ac.il" <yair@math.haifa.ac.il> 

  שלום יאיר:

  לא התראינו מזה זמן רב, ואני מקווה כי מסר זה מוצא אותך בטוב!

אני מוטרד מאי ביצועו של הסכם השכר החדש, שנחתם כבר לפני כמחצית השנה, לעניין 
גובה תשלומי הפנסיה. יו"ר ארגון הסגל הסביר לי לפני כחודשיים כי קיימת מחלוקת בתוך 

האוצר לעניין הסדר חקיקתי הנידרש לביצועו. בפועל, לא רק שאיננו מקבלים את המגיע 
חנו איפשרנו את העלאת שכרו של הסגל, שהרי הצמדת לנו, אלא יש בי תחושה שאנ

הפנסיות למדד היתה תנאי קריטי של האוצר להסכם, ומשהושג ההסכם, הכולל פגיעה 
 במעמד הפנסיות לטווח הרחוק, לא דואגים לפנסיונרים גם בטווח הקצר.

היתה אילו האוצר היה מתמהמה חצי שנה בביצוע הסכם השכר לסגל הפעיל המערכת 
 מושבתת כבר מזמן...

המועצה המתאמת צריכה להכריז על סכסוך עבודה ולאיים בנקיטת אמצעים. זו הדרך 
היחידה לקידום נושאים מול האוצר, המנצל את החולשה של הגימלאים, שאינם יכולים 

לנקוט בצעדים שכאלה בעצמם... הצורך בפעילות חזקה לאחר חצי שנה מאז ההסכם הוא 
אלא הוא מתחייב משום שעל גבם של זכויות הגימלאים חברי לא רק עניין של סולידריות, 

 ...הסגל זוכים בתוספות שכר. יש, כמובן, גם את הצורך של הארגון להגן על חבריו

אשמח אם תוכל לעדכן אותי בקורה, והאם ישנו תאום בין ארגוני הגימלאים 
 באוניברסיטאות השונות.

 תודה וכל טוב,
 
 

 


